
Нико Лозанчић 

Питања упућена Влади Федерације БиХ: 

1. „Да ли је извршена расподјела средстава од GSM лиценце за 2011. годину и ако 

јесте, како?  

2. Каква је национална структура запослених у јавним предузећима над којима 

врши надзор и управљање Влада Федерације БиХ, а односи се на: 

Електропривреду БиХ, Електропривреду ХЗХБ, БХ Телеком и Хрватске 

телекомуникације Мостар?“ 
 


